
48η Συνεδρία Συμβουλίου, 29/06/2015    ΣΙ                                                                                                                                         1

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΤΗΣ 48ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΟΥ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΚΥΠΡΟΥ 

 

 Συζήτηση-Αποφάσεις Ενέργεια Ημερομηνία 

Εκτέλεσης 

2.3 Εναλλαξιμότητα (rotation) Προϊσταμένων (Παράρτημα 2.3)   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την εισήγηση του ΔΔΟ για  

προσωρινή εναλλαξιμότητα (rotation) των Προϊσταμένων των Διοικητικών 

Υπηρεσιών, αλλά για ένα έτος. Η ημερομηνία έναρξης της εναλλαξιμότητας 

ορίστηκε για την 01.08.15 και η ημερομηνία λήξης στις 31.07.16. 

 

 

 

 

ΔΔΟ 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

2.8 Ενημέρωση για κτήριο Παιδαγωγικού Ινστιτούτου    

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως ετοιμαστεί επιστολή προς την 

Σχολική Εφορεία Λεμεσού, μέσω της οποίας θα ζητείται όπως παραχωρηθεί το 

Κτήριο του Παιδαγωγικού Ινστιτούτου στο Πανεπιστήμιο για περίοδο τριάντα 

(30) ετών με δικαίωμα ανανέωσης για άλλα είκοσι (20), έναντι συμβολικού 

ενοικίου ύψους €1000 ετησίως. 

 

 

 

 

Πρόεδρος 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

4.1 Έγκριση εισήγησης για τον Προϋπολογισμού 2016 (Παράρτημα 4.1)   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την εισήγηση των αρμόδιων 

Επιτροπών Οικονομικών για τον Προϋπολογισμό του 2016, όπως 

παρουσιάζεται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί. 

 

 

 

ΔΔΟ / ΥΟΙΚ 

 

 

 

Άμεσα 

4.3 Αναθεώρηση πολιτικής χρέωσης φοιτητών (Παράρτημα 4.3)   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την εισήγηση της ΥΣΦΜ για 

αναθεώρηση της πολιτικής χρεώσεων φοιτητών για διάφορες υπηρεσίες, όπως  

παρουσιάζεται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί και με την προϋπόθεση ότι η 

πληρωμή θα γίνεται ηλεκτρονικά. 

 

 

 

ΥΣΦΜ / ΥΟΙΚ 

 

 

 

 

 

Άμεσα 
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5.3.1 Κριτήρια διαπραγμάτευσης ενοικίων μεταξύ ΕΔΠΑΣ και ιδιοκτητών (Παράρτημα 

5.3.1) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει τα κριτήρια 

διαπραγμάτευσης ενοικίων μεταξύ ΕΔΠΑΣ και ιδιοκτητών, όπως αυτά 

παρουσιάζονται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί. 

 

 

 

 

Μ. Μιχαήλ  

 

 

 

Άμεσα  

5.4.1 Συλλογική Σύμβαση Εργασίας Διοικητικού Προσωπικού (Παράρτημα 5.4.1)   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την  Συλλογική Σύμβαση 

Εργασίας Διοικητικού Προσωπικού για την τριετία 01.01.2015 – 31.12.2017 όπως 

παρουσιάζεται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί. 

 

 

 

 

ΔΔΟ / ΥΑΔ / 

ΣΥΤΕΠΑΚ   

 

 

 

Άμεσα 

 

 

 

7.1  Αιτήματα για δωρεάν διαμονή στις φοιτητικές εστίες   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως παραχωρηθούν χωρίς χρέωση οι  

φοιτητικές εστίες του Πανεπιστημίου για τη  διαμονή παιδιών από 

ορφανοτροφείο της Αγίας Πετρούπολης και μαθητών από τη Μόσχα, κατά τις 

ημερομηνίες που έχει ζητηθεί. 

Το Συμβούλιο αποφάσισε επίσης, όπως ενημερωθούν οι αρμόδιοι αιτούντες 

φορείς ότι τα θέματα ασφάλειας και υγείας των παιδιών αφορούν αποκλειστικά 

τους ενήλικες που θα τα συνοδεύουν και ότι το Πανεπιστήμιο δεν φέρει καμία 

ευθύνη. 

 

 

 

 

ΔΔΟ / ΥΣΦΜ 

 

 

 

Άμεσα 

7.2 Επιπρόσθετα αιτήματα αποπαγοποιήσεων 2015   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως το Πανεπιστήμιο αιτηθεί την 

αποπαγοποίηση των πιο κάτω θέσεων: 

 Μία (1) θέση Πρώτου Εκπαιδευτή (λόγω αφυπηρέτησης Κώστα 
Γεωργιάδη στις 31 Αυγούστου 2015). 

 Μία (1) θέση Προϊστάμενου Υπηρεσίας Ανθρώπινου Δυναμικού (λόγω 

 

 

 

Πρύτανης / 

ΥΑΔ 

 

 

 

Άμεσα 
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προαγωγής Κώστα Χόππα σε ΔΔΟ) 

 Μία (1) θέση ΕΕΠ στο Τμήμα ΓΕΒΕΤ (λόγω εκλογής του Ουράνιου 
Τζαμαλούκα σε θέση Επίκουρου Καθηγητή) 

Το Συμβούλιο αποφάσισε όπως το θέμα του αιτήματος για αποπαγοποίηση της 

θέσης του Διευθυντή του CII, επανέλθει σε επόμενη Συνεδρία. 


